
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 10. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 713
Er ministeren i forlængelse af svar på TRU alm. del - spørgsmål nr. 550 enig i, at det er
et problem, at så mange togstationer på fjern- og regionalbanen ikke har standardperron-
højde på 55 cm, og dermed har udfordringer med tilgængeligheden? I bekræftende fald
hvad agter ministeren da at gøre ved problemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marie Bjerre (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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